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Spotkajmy się w
Rzymie

W tegorocznym Incontro
Romano wzięły też udział osoby
z Polski, z warszawskiego
ośrodka Fontanna. Oto relacja
uczestniczek.

02-04-2008

Dla większości była to pierwsza
podróż do Rzymu, tym bardziej
oczekiwana. Już pierwszego dnia
była okazja zobaczyć Ojca Świętego,
być w Bazylice św. Piotra i modlić się
przy grobie Jana Pawła II. W ciągu
całego tygodnia w Rzymie jeszcze



kilkakrotnie można było być blisko
Papieża Benedykta XVI.

Pobyt w Rzymie dał też możliwość
uczestniczenia w spotkaniu z
Prałatem. Co powiedział Prałat?
M.in., że powinnyśmy być jak
kobiety, które nie bały się stać pod
Krzyżem Jezusa. Ojciec ujął jak
zwykle swoją serdecznością i
prostotą: „Gdybym Go spotkała na
ulicy, nie pomyślałabym, że pełni tak
ważny urząd” – mówi Edyta.

Na pytanie, co najbardziej utkwiło im
z pamięci ze zwiedzanych miejsc,
Edyta odpowiada, że Katakumby.
Okazuje się, że to właśnie podczas
zwiedzania Katakumb, kiedy
przewodnik opowiadał o życiu
pierwszych chrześcijan, mogła
odpowiedzieć sobie na pytanie
dlaczego św. Piotr obrał sobie akurat
Rzym jako swoją siedzibę. Rzym był
wówczas centrum potężnego
cesarstwa, zatem pomimo wyjątkowo



niesprzyjających chrześcijanom
okoliczności, apostolstwo właśnie w
Rzymie mogło zapewnić najlepszy
rozwój Kościołowi.

Katakumby okazały się przyjazne
również dlatego, że można je było
bez przeszkód zwiedzić pomimo
deszczu, który w tym roku nie
oszczędzał przebywających w
Rzymie podczas Wielkiego Tygodnia.
Warto podkreślić, że tych osób było
bardzo dużo i z różnych krajów, co
stwarzało doskonałą okazję kontaktu
z ludźmi z innych kultur. Każda
szukała w pamięci wszystkiego,
czego nauczyła się na lekcjach
angielskiego, francuskiego,
hiszpańskiego, postanawiając sobie
jednocześnie więcej uczyć się
języków obcych.

Podczas samego Kongresu
szczególnie spodobała się lekcja
praktyczna na temat umiejętności
urządzania domu. Praktyczne rady



na temat łączenia kolorów, doboru
mebli, nasunęły Alinie pomysł, że
mogłaby zaproponować ten temat
jako temat swojej pracy dyplomowej
na studiach.

Według Izy Kongres uświadomił
jeszcze bardziej potrzebę
promowania wartości pracy w domu.
Zachęcił do poruszania tego tematu z
paniami i dziewczynami
uczestniczącymi w formacji w
naszych ośrodkach.

Z zainteresowaniem został też
przyjęty temat Incontro Romano
2009, dotyczący stylu życia, w którym
nowoczesne możliwości łączą się z
tym, co jest wartościowe w tradycji.
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